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Bericht van de Dorpsraad 

 

Dorpsgenoten,  

Ook deze keer mag ik het voorwoord schrijven van de Brugpraat. 

Het was een roerige periode die achter ons ligt. Niet alleen qua weer en neerslag maar ook roerig omtrent de 

Oldskoel. De Dorpsraad is veel genoemd in de pers maar weinig benaderd voor wederhoor. Wel hebben we als 

volledige Dorpsraad op 5 mei een gesprek gehad met de burgemeester Van Kampen en de gebiedscoördinator 

over de gang van zaken m.b.t. Oldskoel. Daaropvolgend is er een bijeenkomst geweest op 19 mei met de betrok-

ken bewoners die een handtekeningenactie hebben opgezet, de inspreekster in de gemeenteraad, het bestuur van 

Oldskoel, de Dorpsraad, burgemeester Van Kampen, de wethouders Kruit en Beemsterboer, de heer Broersen en 

de gebiedscoördinator. In deze bijeenkomst, die zeer goed geleid werd door burgemeester Van Kampen, konden 

alle vragen die men had worden gesteld en werden deze beantwoord. Aan het einde van deze bijeenkomst was 

men tevreden maar ook heel benieuwd en nog wat sceptisch naar de plannen van het bestuur van de stichting 

Oldskoel. Deze zouden op de Dorpsraadvergadering van 31 mei 2021, waar ook andere betrokken bewoners wel-

kom waren, worden gepresenteerd. Maar op 26 mei 2021 kregen wij het bericht dat Oldskoel de stekker uit het 

renovatieproject had getrokken. Dit ondanks dat zij al veel geld toegezegd hadden gekregen. Dit is volop in de me-

dia geweest. Wij hebben als Dorpsraad ook meegewerkt aan het onderzoek/feitenrelaas van de heren G. Weste-

rink en M. van der Jagt dat door de gemeenteraad is aangevraagd. U krijgt als bewoner ook nog de kans om met 

deze heren te spreken. De Dorpsraad zal u binnenkort ook benaderen via een enquête, waarin alle bewoners 

wordt gevraagd naar hun mening met betrekking tot de bestemming van het terrein van de oude school als dit 

weer in handen van de gemeente komt zoals in de verkoopovereenkomst met Oldskoel is vastgelegd.  

Wat de kracht van het water is hebben we de afgelopen weken kunnen zien en aan den lijve kunnen ondervinden! 

Dankzij de saamhorigheid onder onze agrariërs en betrokken bewoners is ons een nog grotere ramp bespaard ge-

bleven in het weekend van 18 juni 2021. Zij zijn direct na de hevige regenval gestart met het pompen en hebben 

dit tot maandagavond volgehouden. Ook de waterberging achter Croon en Bergh is door hen volgepompt tot dins-

dagmorgen. Jammer dat er te weinig wind was om de molen Zuider G zijn werk te kunnen laten doen. Onze oudste 

kleindochter noemde het onder water staande uienveld een “uienzwembad”. Zij en haar broertje hebben met veel 

belangstelling en interesse gekeken naar de pompwerkzaamheden en de kracht van het water. Jammer was wel 

dat ze op zondagmorgen niet naar hun sportafspraak in Alkmaar konden omdat we ingesloten waren door pom-

pende trekkers. Maar ook dat konden ze begrijpen. We hopen dat deze wateroverlast de komende jaren niet meer 

voor zal komen want het geeft alleen maar verliezen.  

Dit is mijn laatste voorwoord want ik heb afgelopen week mijn taken overgedragen aan de nieuwe secretaris Ron 

Veltkamp. Hij zal zichzelf in deze Brugpraat voorstellen. Ook ons nieuwe lid Bianca Harlaar zal dit doen. Ik wens ze 

beiden heel veel succes en een goede leerzame tijd toe in de Dorpsraad! Zelf heb ik de afgelopen vijf jaar mijn best 

voor het dorp gedaan. Ik heb veel bijeenkomsten en vergaderingen bijgewoond op het gebied van Verkeersveilig-

heid, Woonvisie, Omgevingsvisie, Regionale Energie Strategie en nog vele andere zaken. Heel veel mensen leren 

kennen uit zowel de Regionale als Provinciale organisaties en politiek. Het was een leerzame en enerverende peri-

ode! Bewoners het ga jullie allemaal goed, blijf zoveel mogelijk gezond, geniet van ons prachtige dorp met zijn vele 

verenigingen en actieve personen maar vergeet vooral niet om naast en met elkaar en de Dorpsraad op te trekken 

zodat Burgerbrug positief op de kaart en in de media kan blijven komen! 

Een hartelijke groet voor een ieder en geniet volop van de zomer in ons mooie actieve dorp! 

Willy Schipper-Rens 
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Data vergaderingen Dorpsraad: 

 

Maandag 6 september 2021 

Maandag 11 oktober 2021 

Maandag 22 november 2021 jaarvergadering  

Maandag 13 december 2021 

 

Net voor het ter perse gaan van deze Brugpraat  werd bekend dat de Dorpsraad een 

nieuwe voorzitter heeft. We zijn heel blij u te laten weten dat Anne Jong het stokje van 

Elli Ruijter overneemt. Anne zal zich in de volgende Brugpraat uitgebreid aan u voorstel-

len. 

Aanvang 20.00 uur in de Herboren Toren onder voorbehoud van Corona maatregelen 

Als u de vergadering wilt bijwonen, stuur dan een berichtje aan de secretaris via dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 
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Schoolpraat 

Het schooljaar 2020- 2021 is ondertussen afgesloten en de voorbereidingen voor het 

nieuwe schooljaar zijn in volle gang. We kijken terug op wederom een heel bijzonder 

jaar, waar helaas corona een grote rol had. Gelukkig hebben we geen groep in quaran-

taine gehad en is het schooljaar positief afgesloten.  

Kamp groep 6-7-8 

Groep 6-7-8 is op kamp geweest naar Stayokay Slot Assumburg in Heemskerk. We wa-

ren ontzettend blij dat kamp door kon gaan. Op woensdag kwamen we aan en deden spelletjes in het park. Om 

15.00 uur mochten we de kamers in en kregen de kinderen even de tijd om zich te installeren. ‘s Avonds hebben we 

spelletjes gedaan in de trant van:‘De Alleskunner’, bijvoorbeeld; ieder teamlid moest om de beurt op tafel gaan 

liggen, op zijn/ haar voorhoofd een koekje leggen en deze, zonder je handen te gebruiken, in je mond zien te krij-

gen. Maar ook een toren maken van popcorn, zoveel als mogelijk post-its plakken op het gezicht van een teamlid, 

een bootje vouwen aan de hand van een omhoog gehouden voorbeeld en een ballon één minuut hooghouden met 

één hand. Hierbij werd natuurlijk veel gelachen. De volgende dag zijn we met de fiets naar het strand gegaan. Daar 

hebben we een Sup Clinic gehad.  We hadden echt prachtig weer en hebben ons de rest van de dag daar prima ver-

maakt. ‘s Avonds was het tijd voor de Bonte Avond, verschillende acts werden gedaan; van dansen, goochelen, 

playbacken, maar ook voorlezen en een act met de diabolo. De laatste dag hebben we gezwommen bij openlucht-

zwembad de Zien. Het zonnetje liet zich iets minder zien, maar gelukkig was het nog goed te doen. We kijken terug 

op een mooi en gezellig kamp! 

Alternatief schoolreisje 

Het schoolreisje is dit schooljaar niet doorgegaan, maar er was wel een mooi alternatief. De kinderen deden in 

groepjes een speurtocht en op het grasveld stonden allerlei activiteiten klaar van Sportservice Schagen. De kin-

deren kregen tussen de middag een broodje worst en patat en de dag werd afgesloten met een heerlijk ijsje. We 

kijken terug op een gezellige dag! 

Musical Mindv*kantie 

Na maanden van oefenen, zweten en af en toe ook mopperen was het woens-

dag 7 juli zover; de eindmusical Mindv*akantie van groep 6-7-8 . Wat was het 

ontzettend fijn dat de ouders konden komen kijken. ‘s Middags mochten de ou-

ders komen van groep 6 en 7 en ‘s avonds de ouders van groep 8. Aansluitend 

hebben we de leerlingen van groep 8 in zonnetje gezet. Na deze activiteiten had 

de oudervereniging een afscheidsborrel georganiseerd. Al was het misschien iets 

anders dan anders, wij zijn heel blij dat we het zo met elkaar hebben kunnen 

afsluiten. Kinderen van groep 8, veel succes op de Middelbare en laat ons nog 

eens weten hoe het met je gaat!!   

 

Moestuin 

In de moestuin groeit ondertussen ook van alles. We hadden veel aardbeien 

en daar heeft groep 3-4-5 jam van gemaakt, erg lekker en leer-

zaam. In de vakantie wordt voor de moestuin gezorgd door ou-

ders en kinderen, heel fijn! Zo kunnen we na de vakantie de 

vruchten plukken : )  Dit kan mooie en lekkere lessen opleveren 

voor de kinderen.  
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Energiestraat 16 - 1749 DN  - Warmenhuizen  

Gitaarles bij u thuis? 

Vraag voor de mogelijkheden en meer info via 

 catsfiddle.rob@gmail.com of bel 06-20423601 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CMS bv Burgerbrug    * Gitaarles 

             * Muzikant 

             * Transport 

             * Koerier  

 

Bij ons in school zit ook Peuterschool Villa Grut. Om de peuterschool te behouden is het echt belangrijk dat nieu-

we kinderen worden aangemeld! Ook al is het voor later in  het schooljaar. Het zou toch er zonde zijn als de peu-

terschool verdwijnt. Op dinsdag en donderdagochtend, kunnen kinderen vanaf 2 jaar, één of twee ochtenden 

naar de peuterschool van 8.30 uur tot 12.30 uur. Juf Nikki werkt deze ochtenden. Dus is uw kind of een kind van 

een bekende (bijna) twee jaar (of ouder), neemt u dan eens een kijkje op de site of maak een afspraak met juf 

Nikki om u te laten informeren. Voor meer informatie kunt u contact opnemen met het Kappio via telefoonnum-

mer: 0223-534797 of mail Marijke, directeur Sint Joseph: directeur.sintjoseph@sarkon.nl.  

Suggesties of ideeën 

Onze school zit in een prachtig en redelijk nieuw gebouw. De Kidsclub zit in een gedeelte van de school en orga-

niseert regelmatig activiteiten voor de jeugd. Al staat dit nu op een lager pitje, vanwege corona, maar dit wordt 

zeker weer opgepakt als het weer kan. Tevens komt op maandag een dyslexiebegeleider op school om leerlingen 

te begeleiden. Maar om de dorpsfunctie van de school te vergroten, staan wij open voor suggesties vanuit het 

dorp. Welke functie zou de school nog meer kunnen hebben en welke activiteiten zouden er  georganiseerd kun-

nen worden? Of is er behoefte aan een logopedist of fysiotherapeut of iets dergelijks. Mocht u ideeën of sugges-

ties hebben, dan kunt u deze mailen naar Marijke; directeur.sintjoseph@sarkon.nl. Wij horen het graag! 

mailto:catsfiddle.rob@gmail.com
mailto:directeur.sintjoseph@sarkon.nl
mailto:directeur.sintjoseph@sarkon.nl
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Regionale Energiestrategie  
Noord-Holland Noord (RES NHN)   
 
 
Op 29 juni is de Regionale Energiestrategie Noord-Holland Noord 1.0 inclusief amendement met ruime meerder-
heid vastgesteld door de gemeenteraad van de gemeente Schagen. Met het amendement werd aan de RES  
toegevoegd dat bij eventuele plaatsing van nieuwe grote windturbines een afstand van minimaal 600 meter tot  
woningen moet worden aangehouden.  
 
In de RES NHN 1.0 zijn in Schagen overigens geen zoekgebieden wind aangewezen. De gemeente Schagen gaat 
aan de slag met 3 projecten: grootschalig zon op daken, zon op parkeerplaatsen en kleine windturbines 
(maximaal 15 meter ashoogte) op agrarisch erf. 
 
Op dit moment is de teruglevering op het elektriciteitsnet van Liander een grote belemmering. Op slechts 25% 
van het grondgebied in Schagen is er ruimte op het net. Voor het overige deel zal op z’n vroegst pas over twee á 
drie jaar meer ruimte zijn. De gemeente Schagen is hierover in gesprek met Liander en neemt deze belemmering 
mee in de uitwerking van de zonprojecten. 
 
Na de zomer gaan overheden en andere betrokkenen samen in gesprek aan zogenoemde ‘uitvoeringstafels’. Aan 
iedere uitvoeringstafel wordt een onderwerp uit de RES 1.0 behandeld. Wilt u ook meedenken? Kijk dan op 
https://energieregionhn.nl/uitvoeringstafels hoe u zich aan kunt melden. Namens de Dorpsraad heb ik mij  
aangemeld bij tafel 1. ‘Participatie en communicatie’ en tafel 4. ‘Proces naar RES 2.0’.  
 
De uitkomsten van de tafels vormen het hart van het concept Regionaal Uitvoeringsprogramma voor RES Noord-
Holland Noord en Noord-Holland Zuid. De colleges van gemeenten, provincie en de waterschappen stellen deze 
vervolgens in december 2021 vast. 
 

Hoe ziet onze gemeente er uit in de toekomst?  
De Omgevingsvisie. 
 
Op 9 juni sprak de gemeenteraad van de gemeente Schagen over de tweede versie van de Omgevingsvisie. Dit is 
de toekomstvisie voor de hele gemeente Schagen. De gemeenteraad besloot dat de ontwerp Omgevingsvisie met 
nog enkele kleine aanpassingen ter inzage kan. Vanaf nu kan iedereen dit ontwerp bekijken via 
www.omgevingsvisieschagen.nl . Op deze interactieve website vind je ook de waardekaart en de 8 speerpunten 
vooruitkijkend naar 2040. 
 
Iedereen die dat wil kan een reactie geven. Ook op de bijbehorende Milieu Effect Rapportage (MER). Reacties zijn 
mogelijk tot en met 16 augustus, op de site staat hoe u dat kunt doen. 
 
De Omgevingsvisie laat zien wat we belangrijk vinden voor de omgeving waarin we wonen, werken en waarin we 
onze vrije tijd doorbrengen.  
 
Het gaat in deze omgevingsvisie bijvoorbeeld over de ambitie minimaal 300 woningen per jaar te bouwen tot 
2030. En de gemeente wil plannen ondersteunen voor het splitsen van woningen en regels maken voor het  
splitsen van bestaande woonkavels. 
 
Een ander onderwerp is bereikbaarheid met o.a. aandacht voor een overstappunt bij station Schagen, betere  
veiligheid van de N9 en betere routes voor fietsers en landbouwverkeer. 
 
Peter Fennema, Dorpsraad Burgerbrug e.o. 

https://energieregionhn.nl/uitvoeringstafels
http://www.omgevingsvisieschagen.nl
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Nieuws uit de Herboren Toren 

Beste dorpsgenoten, 

In deze editie van de Brugpraat biedt het bestuur jullie een stukje  

vervolg historie aan. 

Verder zijn de omstandigheden weer wat aan het normaliseren. Er 

wordt weer vergaderd en gezongen in het kerkje. En uiteraard hebben 

wij ook weer een nieuw programma te bieden. Veel stond al op het 

programma maar is doorgeschoven naar “betere” tijden. 

Vervolg van de Historie van de Herboren Toren. 

Na de 2e wereldoorlog begon het kerkbezoek steeds  minder te worden  

Het kerkje raakte in verval en er werd  in 1976 voorgesteld om tot sloop 

over te gaan. Allerlei acties werden bedacht, waaronder oliebollen  

bakken. Het leverde geld op maar dat was niet meer dan een druppel  

op een  gloeiende  plaat.  

In het jaar 1977 op een zaterdagmiddag zaten Arie Ludeke, Willem Krul, Ab Slijkerman, Dirk Boontjes en  

Rein Bijsterveldt  te  genieten van een  biertje.  

Arie zei, dat  ze de  kerk willen  slopen. De anderen zeiden: ‘Als je dat  niet wil, doe er dan wat an!’ 

Toen werd onder aanvoering van Arie  Ludeke en Willem Krul een actie op touw gezet om de kerk  te herstellen. 

De eerste inventarisatie van de  kerk was om te huilen. De vloer stond onder water, duiven vlogen in en uit. Rond 

de kerk groeiden de bomen tot grote hoogte en zelfs uit de muren en  dakgoot. Onbegonnen werk, of gaan we 

aan de slag? 

Een aantal vrijwilligers ging aan de slag en mensen uit de buurt kwamen helpen. Met een klokpomp werd 20 cm 

water uit  de kerk gepompt. Het was een ravage. Plavuizen aangetast, het hout was wit uitgeslagen, de stoelpoten 

van de rieten stoelen waren volledig verbleekt. Er werd een comité gevormd, om allerlei acties te organiseren, 

o.a. rommelmarkten, een strandloop, touwtrekwedstrijden, klaverjassen, fietstochten, bingo avonden en  wat  al 

meer om geld in het laatje te  brengen . De restauratie was voorzichtig begroot op 500.000 gulden. Er kwam ook 

veel publicatie in de kranten. En dan komt Karel Bos, voormalig smid in Burgerbrug. Er wordt 3000 gulden ter be-

schikking gesteld, maar onder voorwaarden. Het  comité moet omgezet worden in een stichting en notarieel  vast-

gelegd worden . De nieuwe  naam  wordt  Herboren Toren, bedacht door Coby  Zandbergen. In 1983 werd een  

steen  onthuld door Karel Bos, die samen met de bevolking de restauratie mogelijk hadden gemaakt. In 1988 was 

de kerk officieel klaar. De Herboren Toren is een Rijksmonument en in eigendom en onderhoud van de Stichting  

Zijper Kerken, welke ook het kerkje in Sint Maartensbrug en Oudesluis beheerd. Zij ontvangen hiertoe Gemeente-

lijke en Provinciale subsidie. De Stichting Herboren Toren heeft nu een maatschappelijk culturele doelstelling en 

exploiteert de kerk als zodanig voor dorp en omgeving. 

Annie Dapper. 

NA DE ZOMER WEER OPTREDENS 

Het ziet er naar uit dat we het “normale leven”weer kunnen oppakken!!! En dat is goed nieuws. 

Voor de Herboren Toren betekent dit dat we vanaf september weer optredens in de planning hebben.  Zoals be-

kend is het merendeel van de optredens van het vorig seizoen geannuleerd.  Positief was dat de meeste artiesten 

die bij ons geboekt stonden hebben aangegeven “doorgeboekt” te willen worden. Inmiddels  is het programma 

klaar en kunt u een kijkje nemen naar wat er zo dit seizoen is te verwachten via onze website:  

www.herboren-toren.nl  

http://www.herboren-toren.nl
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Waarschijnlijk kunnen we ook weer het maximale aantal bezoekers  ontvangen en zullen we ons publiek ook weer 

koffie, thee en een drankje kunnen aanbieden. Mochten er onverhoopt weer “maatregelen” getroffen worden  

zullen  we dit via onze site en andere communicatiekanalen  kenbaar maken.  

Kortom:  we bereiden ons voor op een seizoen met een gevarieerd programma.   

      En daar hebben we heel veel zin in!!!! 

Een greep uit ons programma voor de maanden september t/m december 2021: 

19 september:  Marjolein Meijers Band met  “Tijdloos”  www.marjoleinmeijers.nl  

17 oktober:    Liguster met “het zal je familie maar wezen”  www.hhmusica.nl  

21 november:   The bayou mosquitos & Jeroen Kramer met “Jambalaya met Hollandse garnalen” 

          www.bayoumosquitos.com  

19 december:   Britta Maria & Maurits Fondse met “Aznavour mon Amour  www.brittamaria.nl  

Reserveringen zullen verplicht blijven: via website herboren toren of jannie.paarlberg53@gmail.com  

Leuk om te weten: Met ingang van het nieuwe seizoen kunt u bij ons pinnen of contactloos betalen. 

 

Optreden in het Kerkje van Sint Maartensbrug 
 
Zondagmiddag 10 oktober aanvang 14:30 uur concert van Joost Botman en Jos Koleman in het Kerkje van Sint 
Maartensburg. 
 
Joost Botman heeft eerder opgetreden in het kerkje van Sint Maartensbrug met nummers van Simon en Gar-
funkel en Jonny Cash. Dit keer geeft Joost een concert samen met Jos Kolenberg en vertolken ze de mooiste 
nummers van John Prine en Johnny Cash. Tevens laten de mannen ook nieuw eigen werk horen. Het optreden 
en muziek maken zit deze mannen in het bloed, zij stellen nooit teleur. Wees welkom 10 oktober, kerk open 
14:00 uur, aanvang concert 14:30 uur. 
 
Hier de link naar de kaartverkoop, de kaarten kosten 16,00 euro 
 
https://www.ticketkantoor.nl/shop/prine  

http://www.marjoleinmeijers.nl
http://www.hhmusica.nl
http://www.bayoumosquitos.com
http://www.brittamaria.nl
mailto:jannie.paarlberg53@gmail.com
https://www.ticketkantoor.nl/shop/prine
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ZOMERPUZZEL 

We willen allemaal weer graag op vakantie of zomaar een dagje er op uit. Maar waar gaan we naar toe ? 

Los de puzzel op en je hebt misschien wel een goed idee. De beginletters vormen van boven naar beneden de 
oplossing. 

 
Hier staat de Martinitoren 

Moskou is de hoofdstad van dit land 

Spaans eiland waar veel jetset komt 

De farao’s kwamen uit dit land 

In  deze plaats vind je attractiepark  De Efteling 

Stadje bekend om het Zuiderzeemuseum 

Het land van de trollen 

Onze zuidelijkste provincie 

Apenheul vind je in deze stad 

Dit land bestaat uit een Noorder en een Zuider eiland 

Een buurland van ons 

Uw oplossing kunt u insturen naar brugpraat@burgerbrug-nh.nl ; onder de goede inzendingen verloten wij een 
leuke prijs gemaakt in de werkplaats van Croon & Bergh 
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Nieuw in de Dorpsraad 
 
 
Bianca Harlaar 
 

Als nieuw lid van de Dorpsraad zal ik mij even aan jullie voorstellen. Mijn naam is Bianca Harlaar, ik 
ben 29 jaar. Ik woon samen met mijn vriend Thomas Borst en onze twee zoons Lars & Jens met veel 
plezier op Burgerweg 34. Wij wonen hier sinds februari 2016. Sinds ik een relatie kreeg met Thomas 
was het al snel duidelijk dat wij in Burgerbrug zouden gaan wonen. Thomas is namelijk geboren in  
Burgerbrug en is mede-eigenaar van loonbedrijf Borst. Ik heb hier tot op de dag van vandaag nog geen 
spijt omdat Burgerbrug een fijn dorp is om in te wonen.  
 

Zelf ben ik verpleegkundige van beroep. Op dit moment werk ik als kwaliteitsverpleegkundige bij Om-
ring in Den Helder. 
 

Vorig jaar heeft Elli aan mij gevraagd of ik aan wilde sluiten bij de Dorpsraad. Ik heb 2 vergaderingen 
bijgewoond en toen besloten om lid te worden van de Dorpsraad omdat ik vind dat het goed is dat er 
ook wat jongere mensen aansluiten bij de Dorpsraad.  
 

Ron Veltkamp 
 

In de zomereditie van dit blad las ik de oproep van de Dorpsraad voor een nieuwe secretaris. Ik heb 
het laten passeren. Niets voor mij. Om twee redenen. Allereerst, omdat ik vond dat vertegenwoordi-
gers van een jongere generatie dan de mijne in de Dorpsraad zouden moeten zitten. Met 66 jaar mag 
ik dan pas de jongere onder de ouderen zijn, maar het kan niet anders dan dat ik onwillekeurig de za-
ken beschouw vanuit de bij mij ingebakken, verouderde structuren en denkwijzen.   
Ten tweede vond ik, dat ik te kort in Burgerbrug woon om lid van de Dorpsraad te zijn. Pas in oktober 
2019 zijn Tineke en ik hier komen wonen. Aan de Grote Sloot, op nummer 65.  
Van Weesp, waar veel van alles is, behalve rust en ruimte, wilden we naar een plek waar veel van min-
der is, maar met meer rust en ruimte om ons heen. Dan kom je natuurlijk uit in Burgerbrug. 
In mei was ik bij een vergadering van de Dorpsraad. Er bleek veel te doen. Van die dingetjes die het 
Burgerbrugse leven makkelijker, handiger, veiliger en soms ook leuker kunnen maken. En er bleek veel 
te spelen. Het sprak me wel aan. 
Toen ik er enkele weken later naar informeerde, bleek niemand zich op de oproep voor secretaris te 
hebben gemeld. Dus ook niet die jongere, die al langere tijd in Burgerbrug woont.  
Het secretariaat dreigde onbezet te blijven en dat zou, tezamen met een onbezette voorzitterspost, 
betekenen dat de Dorpsraad moeilijke tijden tegemoet zou gaan.  
Uiteindelijk heb ik daarom besloten mij toch beschikbaar te stellen als secretaris, hetgeen in de  
vergadering van juni werd aanvaard.  
 

De Dorpsraad vertegenwoordigt de Burgerbrugse (e.o) gemeenschap en behartigt haar belangen. Het 
is daarom, in mijn beleving, cruciaal dat de Dorpsraad weet wat die gemeenschap vind en wil.  
En als de Dorpsraad dat weet, dan is het niet van belang of een lid van de Dorpsraad kort of lang in 
Burgerbrug woont en is ook de leeftijd van dat lid niet belangrijk. Het is dus ook voor mij cruciaal, dat 
ik kom te weten wat de (meerderheid) van de Burgerbrugse (e.o) gemeenschap gerealiseerd wil zien…
of niet. Ik loop nog al eens buiten met onze twee hondjes. Wellicht dat we, als we elkaar tegenkomen, 
het er dan eens over kunnen hebben. 
  
Het zal voor mij een uitdaging worden Willy te vervangen, gezien haar inzet en energie die zij in de 
Dorpsraad en het secretariaat heeft gestoken, maar ik ga die uitdaging heel graag aan. 
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Hoe gaat het nu met? - Ans van Schaik 

 

Zomaar een zaterdagmiddag in juli. Telefoontje van mijn zwager Leo. Dat moet wel iets bijzonders zijn, want wij zijn 

niet zo van die bellers. En ja, zijn uiteindelijke vraag – na wat koetjes en kalfjes – was wel bijzonder: of ik een stukje 

wilde schrijven voor de rubriek ‘Hoe gaat ’t nu met …?’ in de ‘Brugpraat’. ‘Brugpraat?’ Nu ja, u hoef ik hier niet uit 

te leggen wat dat is en Leo heeft het me duidelijk gemaakt. En blijkbaar bent u geïnteresseerd in hoe het met mij 

is… “Maar Leo, ik houd er helemaal niet van om mezelf zo in de spotlight te zetten! Wat heb ik nu te melden en bo-

vendien, als Burgerbruggers dat echt willen weten, dan kunnen ze dat toch aan jou vragen? Iedereen kent jou en jij 

weet alles. Of aan Maria, jou wel bekend, en mijn grote zus.” 

Ook u kent haar wel, Burgerbrugger, die grote, sterke vrouw op de racefiets, kilometers vretend met nog een aantal 

van die stoere Burgerbrugse dames. Een hobby, overigens, die wij delen (waarmee ik uiteraard niet wil zeggen dat 

ik eveneens sterk en stoer ben), maar waarbij ik niet in Noord-, maar in Zuid-Holland de kilometers aaneen probeer 

te rijgen. 

Of vraag het mijn nichtjes en neefje van Burgerweg 10. Niet dat wij zo op elkaar lijken (zij zijn veel knapper dan ik 

en onze voornaamste gelijkenis ligt in de interesse in handbal en voetbal en de daarmee gepaard gaande beroerde 

staat van onze kniegewrichten), maar zij zouden u eveneens kunnen vertellen dat een van hun tantes al bijna dertig 

jaar in een leuk historisch stadje in het westen van het land woont. 

Of u vraagt het zus Petra. Ze woont weliswaar niet meer bij u in het dorp maar toch niet ver uit de buurt en is nog 

een regelmatige en – net als vroeger - graag geziene gast in Burgerbrug. Zij kan u vertellen hoe ik ben als reisgenoot 

aangezien wij samen nogal wat vliegkilometers hebben gemaakt: van Canada via Suriname tot Nieuw-Zeeland. De 

vliegschaamte slaat een beetje toe nu ik bedenk dat ik zelf nog vele extra vlieguren heb gemaakt naar o.a. Zuid-

Amerika en IJsland. 

Of vraag het mijn broer Johan. Die kent u vast ook wel want woont nog immer aan dezelfde straat als die waaraan 

wij geboren zijn, doch nu bijna midden in het dorp. Hij is actief in het parochiebestuur en altijd aan het studderen. 

Dat laatste heeft-ie van pap, die deed dat ook altijd. Nu wat minder nu hij en mam in zonnig Tuitjenhorn resideren, 

maar gedurende de ruim 50 jaar dat ze ‘op Zijpersluis’ hebben gewoond, werd daar wat afgestudderd. Tussendoor 

was er gelukkig ook veel tijd voor ons en daarbij denk ik met name aan de handbal; SV Petten, waar Maria, Peet en 

ik, samen met nog wat Burgerbrugse tienermeiden, op zaten en waar mam jarenlang onze coach was. 
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Mensen gaan en komen en zo gaat dat ook in Burgerbrug.  

U vraagt zich vast wel eens af: “Hoe zou het nu zijn met mijn klasgenoot of mijn buren of  

dorpsgenoot die verhuisd is?“ 

 

Naar wie bent u nieuwsgierig?  

Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

Komt u wel eens in een van de Burgerbrugse kerkjes? Dan 

kunt u pap en mam, of Piet en Ria voor u, daar treffen; in het 

ene godshuis o.a. als zangers en in het andere als vrijwilligers. 

Mocht u het willen weten, dan zou mam u kunnen vertellen 

dat zij het was die mij destijds op het idee heeft gebracht om 

iets met boeken te gaan doen. Blijkbaar was ik meer dan ande-

ren een lezer. Toen heb ik inderdaad gekozen voor een oplei-

ding tot bibliothecaris/documentalist in de hoofdstad. Best 

een grote sprong voor een dorpsmeisje, maar je moet toch 

wat… Genoemde beroepen bestaan nu nauwelijks meer maar 

destijds hielp het uiteindelijke diploma me wel naar de groot-

ste universiteitsbibliotheek van ons land, een technische uni-

versiteitsbibliotheek. Heel interessant, maar wat er in die boe-

ken stond daar snapte ik natuurlijk niets van, dat ging me bo-

ven de pet ondanks voornoemde opleiding en de daaraan 

voorafgaande gedegen basis opgedaan op de Sint Jozefschool 

en de RSG in Schagen. Afijn, ruim een decennium later en na 

een aantal andere bibliotheekgerelateerde banen heb ik het 

boekenvak verlaten en ben een andere studie gaan volgen, 

Personeel & Arbeid dit keer. Ook leuk en daardoor ben ik toch 

zowaar weer teruggekeerd bij die technische universiteit in de 

Prinsenstad. 

De nichtjes- en neef-Borst van Burgerweg 10 hebben andere studiekeuzes gemaakt, maar stiekem zou ik het toch 

leuk vinden als een van de andere tantezeggers komt studeren aan deze technische universiteit… Misschien de 

oudste van Johan en, de grootste creatieveling van ons allen, schoonzus Lia? Ach nee, die oudste kiest vast voor iets 

anders want hij is meer van de koetjes en de kalfjes (de beestjes, bedoel ik, niet zozeer de smalltalk). De jongste 

dan misschien? Als zij geen beroemde saxofonist wordt dan zie ik dat nog wel gebeuren. 

Dan zouden we samen later eens kunnen filosoferen over wanneer je nu een Delftenaar bent of dat je toch altijd 

Burgerbrugger blijft. Wat het precies is, kan ik niet duiden, maar wanneer men mij hier vraagt waar ik vandaan kom 

dan antwoord ik immer nog met enige trots dat dat Burgerbrug is (waarna ik vervolgens uit moet leggen waar dat 

ligt, want dat weet bijna niemand). 

Als Brugpraat-redacteur heeft zwager Leo mij duidelijk gemaakt dat het gebruikelijk en dringend gewenst is dat de 

auteur van deze rubriek niet alleen tekst aanlevert, maar er tevens een foto bijplaatst. Tja, da’s ook weer zo wat 

want, en dat heeft u vast inmiddels al begrepen, ik houd er niet zo van om in de picture te staan. Die afbeelding 

wordt dan een compromis, we moeten onszelf tenslotte niet al te serieus nemen J: 
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WERKGROEP POLDER F 
 

Beste Burgerbruggers, 

 

Na ons ruim 15 jaar te hebben ingespannen als ‘Werkgroep Polder F, om Burgerbrug voor de komst 
van Megaturbines in polder F te behoeden, is het voor ons nu tijd om ermee te stoppen. 

Oorspronkelijk zijn wij ontstaan vanuit de Dorpsraad Burgerbrug en gestart als pioniers in de strijd te-
gen Windpark Jan van Kempen in onze “achtertuin”’, polder F, hetgeen wij met elkaar vanaf 2006, 
door het verzamelen van handtekeningen, benaderen van alle gemeenteraadsfracties, inspreken op 
gemeenteraadsvergaderingen en massale protestacties van heel veel Burgerbruggers voor het ge-
meentehuis van “Zijpe” hebben weten te blokkeren.  

Bij Provincie en Gemeente hebben wij, namens onze achterban, altijd gepleit voor “realistische ambi-
ties”, passend bij de potentie van het gebied en rekening houdend met de gezondheid en leefomge-
ving van de bewoners, waarbij afhankelijk van de hoogte en de (laagfrequente) geluidsproductie van 
de megaturbine altijd een minimale afstand tot woonhuizen in acht genomen dient te worden van 
600mtr. maar beter nog zoals in vele buitenlanden tenminste 1000mtr. 

Gelukkig zijn wij inmiddels geen pioniers meer want het recente verzoek aan de provincie  
Noord- Holland om tenminste de 600mtr grens te handhaven is medeondertekend door alle betrokken 
groeperingen en bijna alle dorpsraden in de Noordkop. En dat zijn er inmiddels heel veel!  
Helaas, ondanks het grote aantal ondertekenaars, wil de Provincie in de concept Omgevings- 
verordeningen NH 2020 en NH2022 nog steeds de 600mtr grens laten vervallen. 
 
Ook landelijk is er heel veel verzet ontstaan tegen de plannen om ons land rücksichtslos vol te zetten 
met megaturbines. Tot een procedure bij de Raad van State aan toe.  
Inmiddels is daaruit onder druk van eerdere Europese besluitvorming, een besluit voortgekomen:  
- Op basis van het huidige Activiteitenbesluit en de huidige Activiteitenregeling mogen geen wind- 
turbines meer worden vergund. 
- Een gemeente mag eigen normen stellen, maar die eigen normen moeten op hun beurt uiteraard 
voldoen aan Europese regelgeving. 
 
De staatssecretaris van Klimaat D. Yeşilgöz-Zegerius heeft in een brief aan de Tweede Kamer aangege-
ven, dat het proces van het opstellen en toetsen van nieuwe normen 1,5 tot 2 jaar gaat duren.  
Wij gaan er nu vanuit dat nieuwe windturbineplannen gedurende 1,5 tot 2 jaar geen doorgang meer 
kunnen vinden en dat de na deze periode nieuw vast te stellen normen aanzienlijk strenger zullen zijn 
dan de huidige! 
Als de gemeente toch vergunningen verleent voor de bouw en exploitatie van windturbines dan is de 
gemeente in overtreding en aansprakelijk voor welzijns-, medische en financiële schade van omwo-
nenden.  
 
Kortom er is veel gebeurd en bereikt, maar onze energie is nu op, wij gaan er mee stoppen. We ver-
trouwen op de strijdlust van inmiddels heel veel medestanders die ons burgers bewust maken van wat 
er nog steeds op ons af dreigt te komen en die zullen proberen dit tot reële proporties terug te bren-
gen. 
Om de cirkel weer rond te maken hebben wij de Dorpsraad Burgerbrug e.o. gevraagd ons werk voort 
te zetten, helaas kregen wij daar de handen niet voor op elkaar maar wel heeft de Dorpsraad  
toegezegd ‘de vinger aan de pols te houden’. Wij wensen hen daarbij veel wijsheid toe. 
 
Adieu,  
 
Werkgroep polder F (Riet Dapper, Aad Kramer, Han Hirschman en  Ron Veltkamp). 
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OPROEP FEITENRELAAS OLDSKOEL 
 

In oktober 2020 heeft de Gemeente Schagen het oude gebouw van de basisschool aan de Grote Sloot 
voor een symbolisch bedrag van 1 Euro verkocht aan de stichting OldSkoel, die het gebouw al een aan-
tal jaren in bruikleen had. Dat zou OldSkoel in de gelegenheid stellen om forse subsidiebedragen te 
ontvangen voor de noodzakelijke renovatie van het gebouw. 

 

Deze verkoop heeft in Burgerbrug veel emoties losgemaakt. Was het niet de bedoeling dat er wonin-
gen zouden komen op de grond van de oude school? Is de verkoop wel helemaal volgens de regels ver-
lopen? Er zou toch eerst een evaluatie van het nut van OldSkoel voor Burgerbrug komen? Is OldSkoel 
nu een cultuurhuis of een dorpshuis, en voorziet het in een behoefte? 

 

Al deze geluiden bereikten ook de Gemeenteraad, waar enkele fracties diverse malen vragen aan de 
betrokken wethouders stelden. Naar de mening van die fracties gaf het College van B&W echter onvol-
doende duidelijkheid, reden waarom een meerderheid in de Raad op 18 mei jl. opdracht gaf tot het 
opstellen van een feitenrelaas met betrekking tot de verkooptransactie van de oude school, en hierbij 
een onafhankelijke te betrekken. 

Het feitenrelaas moet op een rij zetten wat er precies is gebeurd, en welke informatie juist is, en welke 
onjuist. 

 

Die onafhankelijke die bij het relaas betrokken moest worden, werd gevonden in ondergetekende, Ger-
rit Westerink, oud-burgemeester van Schagen, die zich bij deze opdracht laat bijstaan door Martin van 
der Jagt. 

 

Wij hebben de afgelopen weken een reeks gesprekken gevoerd met allerlei betrokken uit de politiek, 
maar ook uit Burgerbrug. Uiteraard weten we niet of we nu iedereen die zijn zegje wil doen in de gele-
genheid hebben gesteld om ons te informeren, maar wie dat alsnog wil doen wordt bij dezen uitgeno-
digd. 

 

Hebben wij u nog niet gesproken, maar wilt u ons informeren over uw mening c.q. uw ervaringen met 
de verkoop van de oude school aan OldSkoel, laat ons dat dan weten. Wij zullen op maandagavond  
23 augustus van 18.30 uur tot 21.00 uur aanwezig zijn in de Herboren Toren in Burgerbrug, waar wij u 
graag willen ontvangen.  

 

Graag willen we bij benadering weten hoeveel personen wij kunnen verwachten. Wilt u uw komst 
daarom per mail melden bij griffie@schagen.nl.? Zonder aanmelding bent u natuurlijk ook welkom, 
maar wellicht kunnen we u dan niet direct te woord staan. 

 

Gerrit Westerink 

Martin van der Jagt 

mailto:griffie@schagen.nl
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Activiteiten OldSkoel tweede halfjaar  
 

De perikelen rond OldSkoel zullen niemand de afge-
lopen maanden zijn ontgaan. Omdat we daar tijdens 
het verschijnen van de laatste Brugpraat middenin 
zaten en er voortdurend nieuwe ontwikkelingen wa-
ren, hebben we in de vorige editie geen bericht ge-
plaatst. Momenteel hebben we iets meer overzicht 
voor deze zomer en daarna. 

 

Renovatieproject stopgezet 

In mei hebben we jammergenoeg moeten besluiten om een streep te halen door onze plannen voor 
een € 300.000 kostende maar broodnodige renovatie van de OldSkoel. De belangrijkste reden was dat 
er discussie bleek te zijn in het dorp en bij een aantal partijen in de gemeenteraad of de verkoop van 
het gebouw aan de stichting OldSkoel wel volgens de regels is gegaan. In het verlengde daarvan kwa-
men er ook geluiden van enkele mensen die liever zouden zien dat OldSkoel verdwijnt. Hoewel we van 
de benodigde investeringen al € 250.000 bijeen hadden gebracht, vonden we het onder die omstandig-
heden te risicovol om zo’n grote financiële verantwoordelijkheid te nemen als er zoveel onduidelijkheid 
en weerstand was. 

 

Feitenrelaas 

Op beide discussies gaan we op deze plek even niet in. Er wordt momenteel naar aanleiding van een 
motie in de gemeenteraad onafhankelijk onderzoek gedaan naar de gang van zaken rond de verkoop 
van het schoolgebouw. De uitslag van dit ‘feitenrelaas’ zal duidelijkheid moeten geven. Net als vele an-
deren zijn wij van OldSkoel ook door de onderzoekers uitgebreid bevraagd. 

 

Handtekeningenactie 

Voor nu is e.e.a. in ieder geval (nog) geen reden om ook te stoppen met onze activiteiten op het gebied 
van ontmoeting en cultuur. Bovendien zijn we intussen als gebruikers en bestuur aangenaam verrast 
door de handtekeningenactie die spontaan door bezoekers van OldSkoel werd georganiseerd tijdens 
het zeer drukke Kunstweekend eind juni. Deze flitsactie leverde 270 handtekeningen op van bezoekers 
en sympathisanten uit Burgerbrug en omgeving, die de gemeente oproepen om OldSkoel te laten 
voortbestaan. De handtekeningen werden afgelopen vrijdag 16 juli door de initiatiefnemers aangebo-
den aan wethouder Joke Kruit. 

 

Programma 

Ons renovatieproject is stopgezet, maar OldSkoel zelf gaat vooralsnog gewoon door. In de komende 
weken en maanden staat er nu al het nodige op het programma, zoals De Oude Gewoonte, de zang-
ochtend met lunch voor senioren. Ook de Liedjessalon wordt weer georganiseerd. Daarnaast vinden er 
diverse andere activiteiten plaats, zoals de yoga, het stemtraject en een cursus bloemschikken. En  
gewoontegetrouw is OldSkoel elke vrijdag de hele dag open voor de koffie met een praatje, de verkoop 
van tweedekanskleding en meer. Alle activiteiten staan op de website www.oldskoel.nl en natuurlijk 
ben je sowieso iedere vrijdag van harte welkom om zomaar binnen te lopen.  

Tot ziens bij OldSkoel! 

http://www.oldskoel.nl
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Vroeger was het zo: Het Wildrijk 
 

Afgelopen lente ben ik eindelijk een keertje gaan wandelen in het Wildrijk. Gelezen over de prachtige wilde 

blauwe hyacinten die hier in dit seizoen in grote getale groeien, werd ik nieuwsgierig. Het kleine maar bijzonder 

mooie bos, ik heb een rondwandeling van ongeveer een uurtje gemaakt, heeft ook een bijzondere geschiedenis 

omdat het de plek was waar zich in de 18e eeuw een buitenplaats bevond. In de gouden eeuw telde men in het 

westen van de Zijperpolder zo’n negentig bosrijke buitenplaatsen voor de welgestelde Nederlandse kooplieden. 

Je kunt je voorstellen dat in die tijd grote steden als Amsterdam, Den Haag en Alkmaar in de zomer geen fijne 

plaatsen waren om de zomer door te brengen. De stank, drukte en het ongezonde leefklimaat maakte dat rijke 

kooplieden een buitenplaats lieten aanleggen daar waar de lucht schoner, het leven veiliger en de temperatuur 

lager was.  

Langs de Amstel, in de duinstreek bij Haarlem, in de nieuwe droogmakerijen en bedijkingen in Noord-Holland 

boven het IJ, zoals de Zijpe, verschenen in de periode van 1600 tot 1750 naast buitenplaatsen ook veel 

“heerschapsvertrekken”. Een heerschapsvertrek  bestond uit een stenen aanbouw bij een stolp waar ook het 

complete boerengezin woonde. Door deze aanbouw kreeg een stolp de naam “hofstede”. Wildrijk was oor-

spronkelijk ook een hofstede met één van de grootste “plantagie”. Deze “plantagie”, een aanplant bij de zomer-

residentie, bestond vaak uit een boomgaard, verschillende moestuinen, een lustoord met er omheen een vrij 

brede singel. Omdat er ook vaak pleziervaartochtjes werden georganiseerd door deze welgestelden hadden de 

meeste buitenplaatsen ook een botenhuis aan de Grote Sloot. Uiteindelijk was alles er op gericht om het zomers 

verblijf zo aangenaam mogelijk te laten zijn. 
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Wildrijk 

Zoals gezegd was het Wildrijk in de zeventiende eeuw waarschijnlijk het meest uitgestrekte buitenver-

blijf in de Zijpe. Gebouwd op schrale grond waar de wind vrij spel had, was men genoodzaakt om bomen 

en struikgewas aan te planten om de gronden te beschermen tegen de felle westenwind die ook in de zo-

mer kon waaien. In de luwte hiervan konden allerlei andere gewassen gedijen en zo ontstond de grootste 

hofstede van de Zijpe. Nu herinnert alleen het bos op de hoek van de Belkmer- en de Zeeweg in Sint Maar-

tensvlotbrug nog aan het buitenverblijf. De grote depressie eind achttiende eeuw was het einde van de 

groene lusthoven in de Zijpe. Buitenverblijven raakten in verval, werden verkocht, afgebroken en verdwe-

nen spoorloos. De stolpboerderij “Starre Kroon” aan de Grote Sloot in Burgerbrug werd in 1792 door de 

Zijpenaar Klaas Maet gebouwd op de plaats van zo'n vervallen buitenplaats. De naam symboliseert de 

plaats van de boerderij als mooiste en rijkste parel aan de kroon van de Zijper stolpen. 

 

De laatste Zijper buitenverblijven 

Omstreeks 1780 resteerden nog maar tweeëntwintig buitenplaatsen waarvan twee zonder behuizing, te 

weten Wildrijk en Buitenlust. Later, tijdens het graven van het Noord-Hollands Kanaal, werd veel bos ge-

kapt door kamperende arbeiders. Enkele stukjes bos bleven gespaard, ook het Wildrijk en werd het in 1940 

door aankoop door stichting Noord-Hollands Landschap veiliggesteld. 

 

 

De resterende buitenverblijven in de Zijpe omstreeks 1780 

Bronnen: 

     L.F. van Loo, Het vermakelijck landtleven op de buitenplaatsen in de Zijpe in de 17e en 18e eeuw. 

     P. Dekker, Oude boerderijen en buitenverblijven langs de Zijper Grotesloot deel 1, Schoorl 1986. 
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Burgerweg 9 
1754 KC Burgerbrug 

0226-428 435 
 

reserveringen@debrugwachter.com  
www.debrugwachter.com 

 

ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT?  

 

Stuur uw aanvraag naar:  

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

   

      Losse advertenties/eenmalig :       

               

      hele pagina   € 25              

      halve pagina  € 15   

            kwart pagina  € 10                 

               

 

               Per jaar (4 edities): 
                  

               hele pagina   € 70 

       halve pagina  € 45 

                kwart pagina € 27,50 



19 

De volgende Brugpraat 

verschijnt op   

13 november  

2021 

Bruggetjes 

Harm Lulofs zorgt er tijdens het 
zomerseizoen voor dat de 
Informatie/picknickhoek  

opgeruimd blijft en verzorgt 
ook de plantenbakken. 

Bedankt Harm! 

Meneer Krul,  bedankt weer voor  

de leuke  zomerpuzzel in deze editie!!  

Een dikke pluim voor 
alle Burgebruggers die 
in dit rare Coronajaar 
hun diploma hebben 

behaald…... 

GEFELICITEERD! 
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Het is volop zomer op Croon en Bergh.  

De bewoners hebben net drie weken vakantie gehad. Ze gaan dan ongeveer om de dag leuke dingen 
doen in de regio. Waarom zou je op vakantie gaan als je in zo'n prachtig gebied woont? De dierentuinen 
Blanckendaell en Hoenderdaell zijn bezocht, ze hebben gemidgetgolfd met veel plezier, zijn uit eten  
geweest en hebben lekker op terrasjes wat gedronken. Onze collega en dorpsgenote Rezia Haque ging 
trouwen met haar grote liefde Melvin, dat was ook een prachtige gebeurtenis! Wat zagen ze er mooi uit 
op hun strandbruiloft.  

Wat een genot dat al die dingen weer mochten, na een jaar waarin de wereld van de bewoners heel klein 
was.  

Op ons terrein staat de natuur niet stil. Na de heftige regenval op 18 juni maakten wij mee dat de water-
berging achter ons terrein helemaal was volgelopen. Dat hadden we nooit eerder gezien, heel indruk-
wekkend. Onze gelukstuin stond ook helemaal blank. 
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Gelukkig is de gelukstuin nu weer droog en maken onze vrijwilligers er een steeds mooiere plek van. Er is 
een routekaart in de maak waarbij er naar verschillende mythische wezens kan worden gezocht in de 
tuin. Zij krijgen passende plekjes in de tuin. We zijn hiervoor nog op zoek naar verschillende keramieken 
of stenen figuren. Dit zijn: waternimfen op drijvend lelieblad, een groot insect, tuinkabouters, dwergen 
(met slappe muts, geen puntmuts), feeën, gnomen en een kikkerkoning. Mocht u iets hebben of tegen-
komen, dan horen wij het graag!  

Er zijn al een paar figuren in de tuin die u kunt zoeken: 

Er zal ook nog een belevingspad voor kinderen worden aangelegd achterin de tuin. Hier komt een blote-
voetenpad, een waterpomp om met modder te spelen en een evenwichtsbalk. Kom af en toe een rondje 
bij ons wandelen om te zien wat er al gerealiseerd is. 

Vanuit Scorlewald komt er sinds deze week iedere dag een groep deelnemers die als hovenierswerk-
plaats ondersteunen met het onderhoud van onze tuin. Dat is heel erg fijn want er is genoeg te doen. Na 
een flinke regenbui en een paar dagen zon staat het gras al snel kniehoog en ook al het wilde kruid 
groeit enorm hard. Mocht u over ons verharde pad lopen, trekt u dan eens een onkruidje weg. Als ieder-
een dat doet, blijft het pad netjes en begaanbaar zonder grote inspanning. 

 

Tot ziens in de gelukstuin. 

 

Jessica Wormhoudt 

Teamleider Croon en Bergh 

j.wormhoudt@croonenbergh.nl  
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NIEUWS ECB 

 

Ondanks dat er nog veel dingen onduidelijk en onzeker zijn wat be-
treft de COVID regelgeving omtrent de kermissen.. wij hopen ook dit 
jaar toch weer wat leuke activiteiten voor jullie te organiseren.. !  

We gaan ons best doen om iedereen het kermisgevoel te geven dat 
jullie van ons gewend zijn!! 

 

De vrijdagavond wordt deze kermis weer eens ingevuld…door middel van een oergezellig KERMIS 
VOLLEYBAL TOERNOOI!!!  

Stel een team samen… en geef je alvast op!  

Opgeven kan (graag 1 aanspreekpunt per team) via een appie naar Judith Stuijt (06-50693205).  

We hopen natuurlijk op veel enthousiaste deelnemers (en publiek  ) 

 

De rest van het kermisprogramma wordt over een aantal weken verder bekend gemaakt.  
Volg onze Facebookpagina!!  

 

Hopelijk tot snel allemaal!!   
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Cursus Voorouder Onderzoek 2021 
  

In het najaar van 2021 organiseert de 

werkgroep van de Historische vereni-

ging  “De Zijpe” opnieuw een cursus 

Voorouder Onderzoek en wel op de 

woensdagavonden: 6, 13 en 27 oktober 

en op 3 en 10 november. De cursus zal 

worden gegeven in het Zijper Museum: 

Schagerweg 97d  in Schagerbrug van 

19.30 uur tot  21.30 uur en zal worden 

gegeven door Arnold Romeijnders en 

Henk Katuin. 

Na afloop van de cursus brengen we 

nog een bezoek aan de Archieven van 

Alkmaar en Haarlem. 

 

Altijd al nieuwsgierig geweest naar uw voorouders? Vragen over die ene bijzondere grootmoeder? 

Meld je dan zo snel mogelijk aan, want er kunnen max. 10 mensen deelnemen aan de cursus! (Vol is 

vol!) 

 
Kosten: 

Leden van de Historische Vereniging betalen € 55.- en niet 

leden € 65.- 

Voor dit bedrag ontvangt u al het lesmateriaal en koffie/

thee. 

 

Aanmelden, of meer informatie vragen, kan bij: 

Marga Mars, tel: 0640181014 

email: mpauw50@gmail.com 

 

N.B. Het wel of niet doorgaan van de cursus hangt af van 

de dan geldende maatregelen i.v.m. Covid-19. 

 

mailto:mpauw50@gmail.com
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Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 
nuijens-dekker@hetnet.nl 

  
tel: 0226-381474 

 

 Erratum Brugpraat editie 2: 

Van het artikel over Kapsalon Diana hebben we helaas de verkeerde versie geplaatst in de 

Brugpraat. 

De juiste en uitgebreidere versie is wel te lezen in de digitale editie via de website van de 

Dorpsraad www.burgerbrug-nh.nl 
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AGRARISCHE KALENDER  
Voor de meeste mensen die uit deze regio komen, is deze rubriek gesneden koek…  

Echter kom je uit de stad, zonder enige agrarische achtergrond, dan heb je toch geen flauw idee waarmee al 

die boeren, agrariërs en loonbedrijven toch zo druk zijn?? 

 Daarom hebben we een agrarische kalender gemaakt. Per editie zullen we de werkzaamheden toelichten die 

ten tijde van de uitgifte van de Brugpraat en de komende maanden uitgevoerd worden, in en rondom  

Burgerbrug.  Zo creëren we hopelijk niet alleen interesse maar ook begrip voor deze hardwerkende sector.  

Schroom niet om agrarische werkzaamheden, die nog niet genoemd zijn, te mailen naar  

brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

AUGUSTUS  

Bollen rooien (tulpen) 

Afschouwen piepers (door NAK) 

Klappen piepers (loof verwijderen) 

Doodspuiten piepers 

Groenbemester zaaien 

Piepers rooien 

Mest rijden (tot 1 september op grasland) 

Grassen (mesten/maaien) 

Gras persen en wikkelen 

Tarwe/gerst combijnen 

Sloten schouwen en schoonmaken met maai-

korf 

Slootkanten klepelen (maaien) 
SEPTEMBER  

Mest rijden (tot 15 sept op bouwland) 

Ploegen 

Suikerbieten oogsten (vroege levering) 

Uien rooien 

Uien inschuren 

Laatste zaaigras 

Mais hakselen 

Grassen (mesten/maaien) 

Slootkanten klepelen (maaien) 

maaikorven (sloten leeghalen vanaf kant met een 

maaikorf) 

OKTOBER  

Piepers rooien 

Mais hakselen 

Plantgoed (tulpen) uitzoeken 

Planten hyacinten 

Planten narcissen 

Planten tulpen 

Koeien scheren 

Wintertarwe zaaien 

Maaikorven (tot half oktober) 
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Wateroverlast 18-19-20 juni 2021 

Clusterbui….. een woord wat je niet zo vaak hoort maar wat we hier in Burgerbrug en omstreken niet snel zullen 

vergeten. Althans sommigen van ons…… Niet iedereen heeft het effect van 100 tot 140 mm regenwater in een 

kleine 2 uur echt ervaren maar het kan toch bijna niet dat je er helemaal niets van gemerkt hebt.  

Wat een water…en wat heeft het op sommige plekken voor overlast en schade gezorgd, ondergelopen kelders, 

keukens en kantoren, riolering die omhoogkomt… niet echt fijn. Gelukkig is dat alleen maar materiële schade wel-

ke ook nog eens verzekerd is.  En ieder nadeel heeft zijn voordeel, zo houden de plaatselijke loodgieters en stuka-

doren hun werk ook lekker dichtbij. 

Er is ook veel pret beleefd aan dit vele water, het Zwanenplein stond 

onder water, wat een lol om hier met de fiets doorheen te crossen!  

Gelukkig was er dus ook nog wat waterpret!   

Volgens het Hoogheemraadschap gebeurt dit eens per 1000jaar.  

Inmiddels herhalen ze dit maar niet meer aangezien de herinneringen 

van 2003 en 1998 nog niet volledig weg zijn. Nu zeggen ze dan maar 

dat dit het effect is van de klimaatverandering.  En daar zijn we alle-

maal schuldig aan. Het zou fijn zijn wanneer ze kunnen zorgen dat de 

gemalen werken. We betalen tenslotte genoeg waterschapsbelasting. 

Doordat het gemaal niet werkte, de noodpompen voor het gemaal pas 

zaterdagmiddag om 17uur geleverd werden, peilbakken nog steeds op 

automatisch stonden, inlaten open bleven staan, stonden vele gewas-

sen in onze omgeving 53 uur onder water…… Geloof maar dat dat veel 

ellende geeft met heel veel extra kosten en weinig opbrengst voor de 

betreffende telers.  

 

En over die telers, even een pluim, wat een saamhorigheid hier in Burgerburg! Niet alleen de telers maar ook  

verschillende loonwerkers werkten zo mooi samen om al het overtollige water zo snel mogelijk weg te krijgen. 

Ook een pluim voor de dorpsgenoten die hinder ondervonden van alle tractor pompen, bijna geen gemopper 

maar veel begrip. Uit ellende komt vaak iets moois en dat kunnen we hier echt wel zeggen. Nieuwe contacten zijn 

ontstaan en vriendschappen gesloten, hoe mooi is dat!!  

Nu maar hopen dat clusterbuien voorlopig nog even wegblijven…… Dit gezegd hebbende.... het kan altijd erger; 

nog geen maand later is het 

een grote puinhoop bij onze 

buurlanden Duitsland en  

België met vele dodelijke 

slachtoffers.  

Waar klagen we hier nu dan 

over?  

Marieke Kamp 

 

Water ellende polder B (foto Marieke 

Kamp)  Overgelopen molensloot door 

niet werkend gemaal en openstaande 

inlaten  

Waterpret op het Zwanenplein  (foto Brenda Kistemaker)    
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Datum: 21 juni 2021 

Contactpersoon: Secretariaat WPW 

Telefoon: 0224 – 27 31 40 

 

Gevraagd Telefonist(e) voor Servicepunt Schagen 

Wonen Plus Welzijn zoekt voor Servicepunt Schagen in Markt 18 een telefonist(e). 

Bent u op zoek naar een leuke vrijwilligersbaan voor enkele uurtjes per week? Dan bent u bij ons aan 
het juiste adres om ons enthousiaste team van telefonisten te komen versterken! Wonen Plus Welzijn 
Schagen is namelijk op zoek naar een vriendelijke, zelfstandige telefonist met computerervaring die het 

leuk vindt om telefoontjes aan te nemen van mensen/abonnees met diverse vragen. Het gaat om de 
maandag (even weken) - en dinsdagochtend van 10.00 tot 13.00 uur. 
Uw taak zal bestaan uit het aannemen van de telefoon, de vraag helder krijgen en een oplossing zoe-

ken d.m.v. het inschakelen van vrijwilligers. Het servicepunt is gevestigd in Markt 18 in de Bibliotheek, 
Torenstraat 1A, Schagen.  

Wij bieden u afwisselend werk, een goede sfeer, onkostenvergoeding en u wordt door andere telefonis-
ten ingewerkt. Informatie over Wonen Plus Welzijn kunt u vinden op de website. Heeft u interesse, dan 
kunt u vragen naar mevrouw E. Hoekstra, 0224-273140 of 0224-291042 of door een bericht te sturen 

naar e.hoekstra@wonenpluswelzijn.nl. 

PERS BERICHTEN 

  

 

Datum: 21 juni 2021 

Contactpersoon: Secretariaat WPW 

Telefoon: 0224 – 27 31 40 

 

 

Tuinvrijwilligers gezocht! 

Heeft u groene vingers en wilt u onze abonnees blij maken met klein tuinonderhoud? Meldt u dan nu 

aan als tuinvrijwilliger! U gaat zelfstandig aan de slag in de tuinen van abonnees van Wonen Plus Wel-
zijn. Abonnees kunnen om diverse redenen hun tuin niet meer bij houden en vragen voornamelijk in de 
lente en zomermaanden om ondersteuning. Uw inzet is maximaal één uur per tuin en u bepaalt zelf 

hoe vaak en welke tuinklussen bij u passen. U kunt vrijblijvend informeren door contact op te nemen 
met Elisabeth Hoekstra via e.hoekstra@wonenpluswelzijn, telefoonnummer 0224-273140.  

mailto:e.hoekstra@wonenpluswelzijn.nl
mailto:e.hoekstra@wonenpluswelzijn
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PERSBERICHT Oogcafé Schagen 

 
Marcel van Baar, voorzitter van het GPS (Gehandicapten Platform Schagen) is tevens initiatiefnemer van het 
Oogcafé te Schagen dat binnenkort van start gaat. 

Marcel start dit ook namens de Oogvereniging Noord-Holland en is ook aanspreekpunt als het gaat om knel-
punten in de fysieke en digitale toegankelijkheid in de gemeente Schagen. 

De huiskamer van Buurthuis Loet in Schagen als locatie is volgens Marcel de perfecte ontmoetingsplek voor 
een Oogcafé. Daarnaast is de inrichting “vintage” en geeft een gemoedelijke sfeer waar je je direct thuis voelt. 
 

Praktische informatie  
Kom je uit de Noordkop of omgeving en lijkt het jou leuk het café te bezoeken om van gedachten te wisselen, 
informatie te krijgen over wat er speelt m.b.t. de toegankelijkheid en bv. de nieuwste hulpmiddelen, laat het 
Marcel van Baar dan weten. 

En mocht jij in je eigen omgeving ook iemand met een visuele beperking kennen die wellicht ook behoefte 
heeft om bij het Oogcafé aanwezig te zijn, dan is diegene ook van harte uitgenodigd!  

Het idee is om elke eerste dinsdagmiddag van de maand een Oogcafé te organiseren. Heb jij een bepaald 
thema en/of onderwerp dat je graag zou willen bespreken tijdens het Oogcafé? Laat het Marcel eveneens we-
ten.  

Door de geldende Coronamaatregelen is het op dit moment nog niet mogelijk iets concreets af te spreken, 
maar als het even kan zal er een bijeenkomst worden vastgelegd. 
 
Meer informatie:  
Bent u geïnteresseerd of wilt u meer informatie, neem dan gerust contact op met Marcel van Baar, per tele-
foon 06-53364218 en/of e-mail marcelvanbaar@quicknet.nl 

Adres Oogcafé Schagen 

Buurthuis Loet 
Loet 10 

1741 BP  Schagen 
 

mailto:marcelvanbaar@quicknet.nl
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Wees welkom bij inloophuis Burgerbrug! 

Voor iedereen die geraakt is door kanker! Bij zichzelf of bij zijn naasten. 

 

Wij nodigen u uit voor een praatje en een bakkie.  

En een rondje over onze Geitenhouderij ‘t Roode 

Hart. 

U bent van harte welkom om Corona proef te 

knuffelen met o.a. de geiten, paarden en koeien 

Via wamborst@gmail.com of 06-10399049 kunt u 

een afspraak maken. 

Samen komen wij verder!  

Facebook: inloophuis,burgerburg 

 

Hartelijke groetjes,  

Vrijwilligers Inloophuis Burgerbrug 

Grote sloot 146, 1754JJ Burgerbrug 

mailto:wamborst@gmail.com
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BEDRIJVIGHEID 
 DENISA WAGENMAKER-SILVANOVA 

 
Wie ben je?  Ik ben Denisa Wagenmaker-Silvanova. Ik kom uit Slowakije maar door de liefde woon ik al 30 jaar in 
Nederland. Ik ben getrouwd met Paul en wij hebben twee kinderen. Een zoon, Pascal van 22 en een dochter So-
phie van 19 jaar. Ze hebben allebei mijn passie voor tennis geërfd want ze hebben beide een tennisbeurs in Ame-
rika gekregen om te kunnen tennissen en studeren tegelijkertijd.    
 
Wat heb je voor bedrijf? Eigenlijk heb ik 1 bedrijf met 3 verschillende takken die nauw met elkaar verbonden 
zijn. Ik heb professioneel getennist en de tennis was echt mijn leven. Door blessures heb ik mijn professionele 
carrière moeten beëindigen en ben ik begonnen met lesgeven. Dit doe ik via een organisatie bij Tennisvereniging 
‘de Boerenslag’ in Sint Maartensbrug. Mijn eigen blessures hebben er ook voor gezorgd dat ik zelf ben begonnen 
met het geven van massages. Ik heb me gespecialiseerd in Ayurvedische ontspanningsmassage. Deze massage 
onderscheidt zich door het gebruik van ruime hoeveelheid warme kruidenolie: eucalyptusolie voor meer energie, 
kokosolie voor meer rust en Ayurvedische olie voor de spieren. Ayurvedische massage wordt uitgevoerd door 
middel van een unieke massagetechniek, waarbij lange strijkende bewegingen van hart naar buik, van benen 
naar voeten en van armen naar handen voor zorgen, dat energieblokkades opgeheven worden. Hier is mijn web-
site voor meer informatie www.denisasilvanova.com. Om je lichaam sterk en mobiel te houden heb ik uiteinde-
lijk Pilates ontdekt. Ik heb van alles geprobeerd; body building, yoga, fitness etc maar het effect was niet zoals 
met Pilates. Om andere mensen hier mee te helpen en te begeleiden heb ik de opleiding tot instructrice gedaan 
en geef ik nu ook in de gymzaal in Burgerbrug Pilates lessen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Is je bedrijf ook je passie?  Absoluut en alle drie de takken! Het doet mij en andere mensen ontzettend goed en 
dat geeft de voldoening. Ik vind het zo fijn dat alle 3 de takken direct effect hebben op lichaam en geest. Bij ten-
nis kun je de progressie in het spel zien, na de pilates voelen mensen zich flexibeler en de massage heeft direct 
effect op het algemeen welzijn.  En dit is dan kort gezegd!  
 
Sinds wanneer bestaat je bedrijf? Ik geef al 25 jaar tennisles en massages sinds 10 jaar. Pilates lessen sinds 2 
jaar.  
 
Hoe zou je je bedrijf in vijf woorden willen omschrijven? Oh, dat is best een lastige vraag want er zijn zoveel 
meer woorden voor, maar bij deze: Inspirerend, verzorgend, enthousiasmerend, gezellig en gastvrij 
 
Wat vind je van de locatie Burgerbrug? Ik vind het heel persoonlijk, het is niet zo massaal. Dit geldt ook voor de 
tennislessen in Sint Maartensbrug.  Ook mijn massage praktijk in Zuid Scharwoude is huiselijk. Hierdoor wordt de 
persoonlijke benadering nog meer benadrukt.  
 
Wat kunnen Burgerbruggers voor je bedrijf doen? Lekker meedoen met Pilates, het is echt voor alle leeftijden. 
Maak gebruik van de gratis proefles en ontdek wat het is.  Of laat je lekker masseren in mijn praktijk in Zuid 
Scharwoude. Je kunt natuurlijk ook tennislessen nemen in Sint MaartensBrug! 
 
Wat onderscheidt je van andere bedrijven? Ik doe het met zoveel passie en vanuit mijn hart. Met liefde en met 
zoveel hartstocht is het effect altijd beter. Ik denk dat dit toch wel een belangrijk onderscheid is. De verzorgende 
factor om iedereen te laten groeien en zich beter te laten voelen.  
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WAT IS PILA- TES? 

Pilates is een unieke work-out waarbij de nadruk ligt op de diepere 
spieren, met als doel flexibiliteit, stabiliteit, coördinatie en een bete-
re houding. Deze methode is ontwikkeld door JOSEPH PILATES, die 

hiermee wereldberoemd is geworden. Pilates bestaat uit 39 oefenin-
gen, welke zijn gericht op het voorkomen van blessures en om bles-

sures sneller te laten herstellen. Het is geschikt voor jong en oud, 
man en vrouw, en beginnende en professionele sporters. Wereldwijd 
gebruiken fysiotherapeuten de pilatesmethode als aanvulling op een 

reguliere behandeling. 

Interesse? 

Maandag 30 augustus a.s. is er weer een wekelijkse sessie van  
20.15 tot 21.15uur in de gymzaal in Burgerbrug. Voegt deze tijd niet, 

dan kun je ook terecht in de Uitkijk in Sint Maartensbrug  

om 18.45 tot 19.45uur.  

 Wat neem je mee: grote handdoek en een fles water (eventueel een 
yogamat als je die hebt) 

LOCATIE 

Gymzaal Burgerbrug : 20.15 tot 21.15 uur  

Dorpshuis De Uitkijk, Sint Maartensbrug  : 18.45 tot 19.45 uur  

Online: woensdag en zaterdagmorgen van 9.30 tot 10.30 uur  

Voor meer informatie 

Telefoon: 06-13774571 

Email: pilates.denisa@gmail.com 

Wat zou je doen met 1 miljoen? Ik zou een soort Welnesscentrum opzetten ergens waar het voornamelijk mooi 
weer is met uiteraard een tennisbaan waar je ook les kunt krijgen, een massagepraktijk en ruimte om buiten pilates 
lessen te verzorgen. Dat lijkt me echt fantastisch om dat te realiseren.  
 
Wat zijn je toekomstplannen of wat is je ambitie? Het antwoord op de vraag van 1 miljoen zou wel echt mijn am-
bitie zijn. Buiten pilates en tennissen en dan nog een heerlijk massage erbij op een mooie locatie. 
 
Wanneer dit bedrijf niet zou bestaan, wat zou je dan willen doen? Moeilijk, want wat ik doe is echt mijn passie 
maar als ik echt zou moeten veranderen, zou ik mooie reizen gaan organiseren en begeleiden. En dan over de hele 
wereld!  
 
Wat is je drukste periode van het jaar? In de herfst wordt het drukker maar de winter is toch wel de drukste perio-
de. Men heeft dan ook meer behoefte aan warmte massages. Mensen zijn wat stijver en hebben meer behoeft aan 
flexibiliteit. De tennis en pilates gaan ook gewoon door in de winter.  
 
Zou je je bedrijf willen openstellen voor geïnteresseerde dorpsgenoten? Jazeker, voor de pilates kun je vrijblijvend 
deelnemen aan een proefles. Vanaf maandag 30 augustus 2021 zijn er weer lessen in de gymzaal in Burgerbrug. 
Deze starten om 20.15uur. In de Uitkijk in Sint Maartensbrug kun je om 18.45uur terecht. Neem gerust contact op! 
Bij de tennis kun je ook altijd even langskomen om te kijken.  
 
Wat vind je het leukste onderdeel van je bedrijf? Haha, dat vind ik dezelfde vraag als wanneer je 3 kinderen hebt, 
welke is favoriet….Dat is er ook niet, ze zullen je alle 3 net zo lief zijn. Dat is in mijn bedrijf ook zo, alle drie de tak-
ken geven mij ontzettend veel en net zoveel voldoening.  
 
Wat is het hoogtepunt en/of dieptepunt van je bedrijf tot nu toe? Gek genoeg, met passie en hartstocht heb je 
geen dieptepunt. Hoogtepunten heb ik wel degelijk! Iedere keer wanneer ik mensen blij naar huis zie gaan.  
 
Wil je nog iets kwijt over je Bedrijvigheid wat niet ter sprake is gekomen?  Ik wil mensen aanmoedigen om te dur-
ven nieuwe dingen uit te proberen. Pas wanneer je het hebt ervaren, kun je beoordelen of het iets voor je is. Het 
leven is te kort om niet af en toe iets nieuws te proberen!  
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Nieuws van de Zonnebloem 

Even een kleine terugblik op de afgelopen 3 maanden. Wat is er alle-

maal gebeurd en wat hebben we allemaal gedaan? Zoals iedereen  

vast wel heeft gemerkt, zijn we druk bezig geweest om loten te verko-

pen. Ook dit jaar moest dat natuurlijk op een veilige manier. Gelukkig laten de vrijwilligers zich niet uit 

het veld slaan en zien hierin juist kansen! Door de attenties die het afgelopen jaar zijn rondgebracht, 

heeft de Zonnebloem meer bekendheid gekregen. Er zijn hierdoor veel loten verkocht en dat is een he-

le goede zaak, want van de inkomsten uit de loterij bekostigen wij weer de activiteiten. Nieuw was de 

mogelijkheid om via een QR code een lot af te rekenen, even wennen maar eigenlijk superhandig daar 

steeds meer mensen weinig contant geld in huis hebben. Nu nog even wachten tot 8 november want 

dan is de trekking. Dus verstop het lot niet te goed, want elk jaar gebeurt het weer dat mensen zich een 

slag in de rondte zoeken om het lot te vinden…  

Verder zijn we doorgegaan met attenties bij onze gasten te brengen, deze worden met grote dankbaar-

heid ontvangen en dat is dan ook erg leuk om te doen. Helaas zitten activiteiten organiseren er nog niet 

in maar we houden de moed erin en zijn toch al voorzichtig bezig om in ieder geval de kerstmiddag 

doorgang te laten vinden. Misschien op een iets andere manier dan voorgaande jaren maar er moet 

toch iets mogelijk zijn!  

Wat wel doorgang gaat vinden, is de vakantie week in september. Dit jaar wordt hotel IJsselvliedt in 

Wezep op de Veluwe bezocht. De dames van de organisatie hebben weer een mooi programma ge-

maakt. Laten we hopen dat alles goed gaat en iedereen van een welverdiende vakantie kan genieten. 

Over vakantie gesproken, half juli lag MPS de Zonnebloem in de haven van Hoorn en konden vrijwil-

ligers zich aanmelden voor een rondleiding op dit prachtige schip. Gedurende een aantal weken doet 

het schip diversen plaatsen aan en verwelkomt vrijwilligers, zodat zij ook dit prachtige schip eens van 

binnen kunnen zien. Varen is op dit moment nog niet mogelijk en zo kunnen ze zich toch profileren. Het 

schip meet 115 meter en is helemaal aangepast om gasten alle zorg te bieden die ze nodig hebben. We-

kelijks verandert de bemanning die voor een groot gedeelte uit vrijwilligers bestaat. Op de 60 gasten 

gaan 68 verzorgenden mee waaronder minimaal 20 IC verpleegkundigen en naar de verhalen van de 

rondleiders zijn deze dag en nacht in touw om iedereen de zorg te geven die nodig is. Na het zien van 

het schip en alles wat er is, kunnen we alleen maar een hele diepe buiging maken voor iedereen die dit 

mogelijk maakt! Wat een kanjers! 

De regio de Noordkop, waaronder de afdeling Zuid Zijpe/Sint Maarten en Dirkshorn valt, heeft in Scha-

gen nog een ander vervoermiddel staan, de Zonnebloem auto. Deze is via de afdeling te huur en hier-

mee is het mogelijk, om met een gast die bijvoorbeeld rolstoel gebonden is, een tochtje te maken. 

Naast de rolstoel is er nog plaats voor 3 mensen. Eventueel kan er ook nog voor een chauffeur gezorgd 

worden. Op dit moment is de huur voor de rekening van de regio en betaalt u enkel borg en de benzine 

kosten. Wilt u meer weten over de mogelijkheden van de Zonnebloem auto dan kunt u contact opne-

men met Germa Smit, tel. 0224 561866, zij kan u er alles over vertellen. 

Heeft u verder nog vragen over de Zonnebloem, wilt u soms vrijwilliger worden of af en toe hand- en 

spandiensten voor ons verrichten, onze voorzitter Maud Poland, tel. 0226 381734 hoort graag van u.  

              De Zonnebloem wenst iedereen een fijne vakantie  
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 Heeft uw kind hulp nodig bij 

    lezen of 

    spellen of 

           rekenen ? 

 

 Remedial Teaching  

     Marianne 

 

dyslexie- en dyscalculiespecialist 

geregistreerd bij de  

Landelijke Beroepsvereniging  

Remedial Teachers 

 

 

Bel 06-1110 4742 tussen 17 en 19 uur 

Welgelegen 12   

 Wekelijkse Yogalessen 

Op dinsdagavond worden er wekelijks yogalessen  

gegeven in de OldSkoel in Burgerbrug.  

Tijdens deze yogalessen wordt je uitgedaagd om je 

grenzen op te zoeken. Dit wordt gedaan door het  

geven van Yin en Yang Yoga. Daar waar nodig is, zal 

de houding voor je worden aangepast en/of 

gecorrigeerd. Iedereen is welkom, van jong tot oud, 

van dik tot dun, van stijf tot lenig en van beginner 

tot  gevorderde.  

Maak kennis met yoga en ervaar wat yoga voor jou 

kan doen. 

Elke dinsdagavond 

van 18.45  tot 19.45  en  
van 20.00 tot 21.00  

Voor meer informatie en 

aanmelden:  

Joy4Yoga2@gmail.com   
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Nieuwe buren op Welgelegen 

Wij zijn: Esther Barendrecht en Job Schipper en wonen op Welgelegen 5,  

Jaren geleden hebben we ons huis in Heerhugowaard in de verkoop 

gedaan omdat we echt iets anders wilden. Onze 2 dochters waren al 

een poosje het huis uit en we wilden niet meer in Heerhugowaard wo-

nen. We zijn op zoek gegaan naar een ander huis en dat moest wel aan 

veel duurzame eisen voldoen. In die tijd, nu bijna 4 jaar terug, stond er 

niet veel te koop. En zo reden we op ons gemakkie door dorpen en 

platteland, op zoek naar, “waar zouden we opnieuw kunnen aar-

den…”?  Na heel wat huizen te hebben bezichtigd, werden we eigenlijk 

steeds kritischer. Op een dag in het weekend reden we langs de Grote 

Sloot. We kenden het gebied hier wel, maar niet bijzonder goed. En 

opeens zagen we het bord  van H3 “Kavels te koop”. Niets vermoedend 

stapten we uit en liepen door het weiland . Jos van Schie schoot naar 

buiten en voor we ‘t wisten zaten we bij hem aan tafel een kopje thee 

te drinken. Het was een warm onthaal. We kregen de brochure te zien 

en zijn meteen die maandag erop een optie op een kavel gaan ne-

men.  En zo zijn we hier beland. We genieten elke dag van deze mooie 

plek en ons huis waar we met veel plezier in wonen. De rust en ruimte 

zijn heerlijk.   

Esther is maatschappelijk werker in een van de Westfriese gemeenten. Job heeft een eigen bedrijf als consultant in de zee-

wierteelt (Seawiser). Naast ons werk zijn we vaak bezig in de tuin en die staat nu ook in volle bloei. Ook hebben we een groen-

tetuin achter ons huis.  

Verder moeten we ook in huis  nog van alles afwerken. Bij tijd en wijle maken we een project af, maar we  proberen ook nog 

wel wat tijd vrij te houden voor een rondje fietsen, hardlopen, een rondje "Kramer- bruggetje", de kleinkinderen 

of een zeiltocht. Helaas schiet dat laatste er bij in, maar zodra alles in en om huis klaar is hopen we dat weer op te pak-

ken.  Het is natuurlijk een heel raar jaar geweest, want toen we hier nog maar net woonden,  kregen we allemaal te maken 

met Corona. Wat waren we blij dat we hier al woonden! Vrij, buiten en veel ruimte om ons heen.  

Een heerlijke plek!    

Gezocht: Slachtoffers cybercriminaliteit die hun verhaal willen doen 
Haarlem, 19 juli 2021 - Het aantal meldingen en aangiften van cybercriminaliteit is in Noord-Holland in 2020 

fors gestegen. Door het delen van slachtofferverhalen wil Noord Holland Samen Veilig (NHSV) en Slachtoffer-

hulp Nederland inwoners van Noord-Holland voor de gevolgen van cybercriminaliteit waarschuwen. NHSV - 

een samenwerkingsverband tussen politie, Openbaar Ministerie en 34 gemeenten – zoekt via de website 

www.hetslachtofferspreekt.nl slachtoffers van cybercriminaliteit in de regio die (anoniem) hun verhaal willen 

doen. Ervaringsverhalen van slachtoffers dragen bij aan het onderkennen van cybercrimegevaren. NHSV wil er 

op deze manier voor zorgen dat burgers zichzelf beter tegen de gevaren beschermen door maatregelen te ne-

men.  

Meld je verhaal 
Ben jij ook slachtoffer van cybercrime (geworden), woon je in één van de deelnemende gemeenten, wil je 
(anoniem) je verhaal met anderen delen en je omgeving attenderen op de risico’s en gevolgen? Bezoek dan 
www.hetslachtofferspreekt.nl voor meer informatie. Je kunt je ervaring mailen naar info@nh-sv.nl. Wij gaan  
vertrouwelijk om met je gedeelde informatie. Onze communicatieadviseur neemt contact met je op en bekijkt 
samen met jou hoe we anderen kunnen behoeden voor cybercriminaliteit door jouw verhaal. 

http://www.hetslachtofferspreekt.nl
http://www.hetslachtofferspreekt.nl
mailto:info@nh-sv.nl
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Stichting Dorpsraad Burgerbrug en omstreken 

 

 

  

Ron Veltkamp Secretaris     Grote Sloot 65 

 Email     rovel@live.com 

 

Peter Fennema Penningmeester     Grote Sloot 83  

 Email     peter.fennema@gmail.com 

 

Aad Kramer Lid     Burgerweg 42    

 Email     aad.kramer@hotmail.com  

 

Cees Rutsen Lid     Burgerweg 56B 

 Email     ceesencora@rutsen.nl 

 

Jeroen Koomen Lid     Den Gouden Hoeck 2 

 Email     koomendrost@gmail.com 

 

Bert Rotteveel Lid     Meester Bollplein 8 

 Email     bertrotteveel8@gmail.com 

 

Bianca Harlaar Lid     Burgerweg 34 

 Email     biancaharlaar@hotmail.com   

 

Omslag foto voorkant   : Marieke Kamp  

  

Sponsoring, bijdragen en/of betalingen o.v.v. naam én adres graag via 

Rekeningnummer: NL54 RABO 0175 2798 29  t.n.v. Dorpsraad Burgerbrug 

Kamer van Koophandel: 56349548 

 

Heeft u iets te melden aan de dorpsraad? Mail naar: dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

Uw kopij voor de eerstvolgende Brugpraat (Editie 4 -  november 2021 ) ontvangen wij graag  

uiterlijk  vrijdag 29 oktober 2021 via brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Abonnement Brugpraat: € 5,- per jaar (4 nummers), Losse nummers: € 1,50 per stuk 

 

Redactie Brugpraat bestaat uit Aimée van Veldhoven, Leo Borst, Marieke Kamp en Monique Drost 

(de Brugpraat wordt gedrukt door Eelan, grafisch centrum in ’t Zand) 




